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Z á p i s n i c a  

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 
Diaková, konaného dňa 22. 02. 2024 o 17:00 hod  

v zasadačke OÚ Diaková 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomný: p. Igor Kohút – ospravedlnený (zdravotné dôvody) 

 

Program: 

 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie 
3) Schválenie programu zasadnutia 
4) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5) Správa HKO o výsledku kontroly za II. polrok 2023 
6) Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 
7) Správa o činnosti obce Diaková rok 2023 
8) Žiadosť IBV Diaková o prevzatie miestnych komunikácií 

v lokalite Slnečné lány do majetku obce 
9) Žiadosť IBV Diaková o prevzatie IS (vodovod, kanalizácia) do 

majetku obce – lokalita Slnečné lány 
10) Žiadosť Ing. A. Vrtiakovej o prenájom časti parcely KN c. 

75/19, VL č. 183, obecná cesta, 10m2, Diaková 115 
11) Územie mestského rozvoja (UMR) Martin - informácia 
12) Rôzne  
13) Záver 

 

PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 
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1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút.  
 

K bodu č. 2: 

Za zapisovateľku bola určená p. Anna Feldsamová.  

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol p, Denisu Badáňovú a  
p. Petra Záborského, do návrhovej komisie p. Michala Žáčika a p. 
Petra Čelestiaka .Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

Výsledok hlasovania: ZA 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. Predložený 
návrh bol schválený. 

 

K bodu 3: 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pričom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0. Program 
bol schválený. 

 

K bodu č.5  

 Správu o výsledku tematickej kontroly za II. polrok 2023 
dostali poslanci vopred na oboznámenie sa , Ing. Jesenská len 
skonštatovala, že kontrola prebehla v poriadku. Starosta obce 
dal o správe hlasovať. 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

OZ berie na vedomie správu o výsledku tematickej kontroly 

 

 

K bodu 6: 

 Správu o činnosti HK obce za rok 2023 predniesla v skratke 
Ing. Jesenská, poslanci k nej nemali doplňujúce otázky 
a starosta dal o správe hlasovať .  

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

OZ berie na vedomie správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce 
za rok 2023. 
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K bodu 7: 

 Správu o činnosti obce Diaková spracoval a aj predniesol  
starosta obce PaedDr. Branislav Kohút. Bude zverejnená aj na 
stránke obce a zároveň bude použitá ako ročný zápis do kroniky 
obce za rok 2023. Následne poslanci hlasovali: 

Výsledok hlasovania: ZA – 6, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

OZ berie na vedomie Správu o činnosti obce za rok 2023. 

 

K bodu 8: 

 K žiadosti IBV Diaková o prevzatie miestnych komunikácií 
v lokalite Slnečné lány: 

Poslanci sa v diskusii zhodli na tom, že už aj na obhliadke 
komunikácie dňa 23.1.2024, na ktorej boli takmer všetci 
poslanci, starosta obce a tak isto aj p. Mydlo, bolo dohodnuté, 
že je potrebné najprv odstrániť všetky nedostatky a poruchy, 
inak obec nemôže prevziať do majetku cestu, ktorá javí zjavné 
vady a potom ju opravovať na obecné náklady. 

Poslanci sú ochotní cestu prevziať do vlastníctva obce iba ak 
bude splnená podmienka – odstránené nedostatky. 

Následne sa o žiadosti o prevzatie do majetku obce hlasovalo: 

Výsledok hlasovania: ZA – 0, proti – 6, zdržalo sa- 0.  

Žiadosť IBV Diaková o prevzatie miestnych komunikácií nebola 
schválená. 

 

K bodu 9: 

 K žiadosti IBV Diaková, sr.o., Bratislava, o prevzatie 
inžinierskych sietí (verejná kanalizácia, verejný vodovod) 
v lokalite Slnečné lány: 

Z predchádzajúcej diskusie všetkých poslancov vyplynulo, že ani 
IS poslanci z finančných a rozpočtových možností obce, z dôvodu 
závad a nedostatkov, ako aj zo samotnej textácie Memoranda, na 
ktoré sa žiadateľ odvoláva, nie sú ochotní prevziať do 
vlastníctva obce.  

Následne sa o žiadosti o prevzatie do majetku obce hlasovalo: 

Výsledok hlasovania: ZA – 0, proti – 6, zdržalo sa- 0.  

Žiadosť IBV Diaková o prevzatie inžinierskych sietí (vodovod, 
kanalizácia) nebola schválená. 
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K bodu 10: 

 P. Ing. Vrtiaková žiada o prenájom parcely – obecnej cesty 
vo výmere 10 m2 na LV 183, KN C č. 75/19 - na stavbu dočasného 
betónového plotu vo výške 2,5 m. Keďže toto je priamo v rozpore 
s dikciou § 20 ods. 1) cestného zákona č. 135/1961 Zb., poslanci 
hlasovali takto: 

Výsledok hlasovania: ZA – 0, proti – 6, zdržalo sa- 0.  

Žiadosť p. Ing. Anny Vrtiakovej, Diaková 115, zo dňa 12.02.2024 
o prenájom pozemku  nebola schválená. 

 

 

K bodu 11: 

Informáciu pre poslancov o rokovaniach na UMR uviedol starosta 
obce, je jasné, že financie pre obec vzhľadom na jej veľkosť 
budú možno v sume cca max. 19 000 EUR.  

 

K bodu 12: 

a) Starosta informoval poslancov ohľadom výstavby prístrešku 
pri požiarnej zbrojnici- plán je postaviť ho do 5/2024, 
aktuálne sa robí projekt, potom je potrebné osloviť 
viacerých dodávateľov a rozhodnúť o tom, kto ho bude 
zhotovovať 
 

b) K slovu sa prihlásil Ing. Adamko. Prišli aj so susedmi, aby 
poslanci nejakým spôsobom riešili cestu medzi radovkami 
v lokalite pri športovej hale. Túto cestu nadmerne 
využívajú autá, ktoré idú do haly, prípadne veľké nákladné 
automobily, ktoré zásobujú materiálom firmu Sportservice. 
Tieto autá ničia cestu. Takisto je v lokalite hluk zo 
športovej haly. Chcú od poslancov, aby sa vo veci konalo 
vzhľadom na to, že je na cestu vypracovaný projekt.  
Na toto mu odpovedal starosta obce, že on na obhliadke bol, 
dokonca aj s políciou, preverovali možnosť osadenia 
zákazových značiek – hlavne kvôli nákladným autám, toto ale 
nie je možné, takisto nemôže obec cestu predať do 
vlastníctva inej súkromnej osobe a ani z nej nejako urobiť 
rezidenčnú časť. Obec na vybudovanie komunikácie financie 
nemá. Takisto sa poslanci už dávnejšie zhodli, že 
v prípade, že by sa financie na budovanie ciest získali,  
bude sa postupovať podľa toho, ktorá časť obce čaká na cestu 



 

St
ra

na
5 

najdlhšie. Rovnaké problémy sú aj v lokalite Hlboká cesta, 
či Slnečné lány – OZ a starosta o nich samozrejme vedia, 
ale vzhľadom k finančným možnostiam obce je nereálne ich 
budovať. Takisto sa môže stretnúť s majiteľom firmy 
Sportservice spolu s niektorým obyvateľom z tejto časti  
a skúsiť nájsť nejaké riešenie. 
 

c) K slovu sa prihlásila p. Gduľová, ktorá sa chcela 
informovať o možnosti znovuosadenia značky „jednosmerná 
ulica“, ktorá už dávnejšie zmizla. Značka bola osadená pri 
prvej radovke na pozemku 161 a je ju treba dať späť, nakoľko 
potom nie je dodržiavaná jednosmerka a autá jazdia aj po 
chodníkoch, čím ich ničia.  
 
Tiež sa pýta, čo obec bude robiť s nelegálnou skládkou, 
ktorá je na pozemku Bc. Ivašku. Odpovedal jej starosta obce: 
keďže je uvedený pozemok súkromný a v extraviláne obce, 
zaoberá sa tým OkÚ Martin odbor starostlivosti o životné 
prostredie, kde je podľa jeho vedomia aj sťažnosť podaná, 
ale samozrejme sa o tom poinformuje a dá jej vedieť. 
Takisto môže p. Gduľová podať podnet na uvedený úrad. 
 

d) O slovo sa prihlásil poslanec p. Peter Záborský, ktorého 
oslovil p. Miloš Martinka s otázkou ako pokračujú práce na 
územnom pláne obce. P. Martinka je ochotný  aj na plán 
prispieť, nakoľko má záujem stavať. Toto bude prejednané na 
najbližšom zasadnutí stavebnej komisie, kam bude pozvaný. 
  

e)  Starosta informoval poslancov o liste p. Tomáša 
Klaudínyho, ktorý prišiel dnes, a ktorým sa bude tak isto 
zaoberať stavebná komisia na najbližšom zasadnutí. 
 

 

Toto bol posledný bod programu a starosta poďakoval prítomným 
poslancov a ukončil zasadnutie zastupiteľstva. 

 

V Diakovej dňa 22. 02. 2024 

Zapísala: 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút 

zástupkyňa starostu      starosta obce 
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Denisa Badáňová,      Peter Záborský, 

I. overovateľ       II. overovateľ 

 

 

 


